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 אש"ח.

 תב"ר לאישור מקורות מימון
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 אש"ח. 120אש"ח לכל כיתה, סה"כ  30ם. בי"ס שפרינצק, בי"ס גבעת ר 

 תב"ר לאישור   מקורות מימון  

 60   משרד החינוך  

 180   קרנות הרשות  

 240 כ"סה
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 ברכת חג.  .4  

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין. ערב טוב לכולם.  ע:”י. פרץ, רה

 

 .  הצעות לסדר יום:1

 עצמאות תשפ"א. )הילה( יום 1.1

על סדר היום יש לנו בקשות להצעות לסדר. הצעה לסדר ראשונה של  ע:”י. פרץ, רה

 סיעת הילה שלם, יום עצמאות תשפ"א. בבקשה. 

שלום לכולם, ערב טוב. קודם כל בנימה אישית רציתי להגיד שראיתי  ר. דוד:

אל שבמרכז התחילו לשלט ככה את העיר, גם עם דגלים, דגלי ישר

וכאלה, מאוד מאוד יפה. ובאמת השנה שעברנו הייתה שנה כזאת קשה 

 שבאמת קצת ככה מרומם את הרוח לראות את העיר מקושטת. 

הצעה לסדר שלנו בעצם מדברת על אירועי יום העצמאות הקרובים ה 

שככל הנראה בעצם יתקיימו, רק שעדיין לא כל כך יודעים בדיוק איך 

אים ומציעים כאן להעלות לדיון איך בעצם יהיה המתווה, אבל אנחנו ב

ייראו החגיגות של יום העצמאות בקרית אתא ובעצם אנחנו באים 

 ומציגים איזושהי תוכנית וכמה רעיונות, אני אציג את העיקריות שבהן.

למשל במקום במה עירונית אחת בפארק הרצל, במה עירונית גדולה  

שנה. ונתנו כמה דוגמאות לפצל את האירועים למספר אירועי מ ,והמונית

 לוקי למשל ויער ברנדייס ובפארק הרצל עצמו. למקומות, פארק 

לארגן בעצם את החלוקה בחוץ של הקהל שיושבים בצורה של קפסולות,  

גם שלחנו דוגמא לדבר הזה. הקמת קפסולות נגישות לבעלי מוגבלויות 

 בכל במה, כולל מתחם שקט למשפחות עם ילדים אוטיסטים. אכיפה
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מוגברת כמובן, גם בחוץ וגם בפנים. והכי חשוב כניסה של תושבי קרית 

אתא בלבד ככל שאפשר לעשות כך, כי אנחנו רואים שמדי שנה תושבים 

מערים סמוכות באים לראות ולהשתתף גם בחגיגות שלנו וזה נחמד, אבל 

אנחנו רוצים לדאוג קודם כל שתושבי קרית אתא עצמם ייהנו ויוכלו 

 להיכנס.

הדבר האחרון שאנחנו מציעים בהצעה הזאת זה לאמץ את החלטת ו 

הועדה הציבורית של משרד הפנים שבעצם התייחסה לתקצוב אמנים 

במסגרת אירועים המוניים ברשויות המקומיות, שהיא בעצם אומרת 

 להגביל את השכר שאמנים מקבלים ביום העצמאות. זה הכול.

אין לך רשות דיבור. טוב. מה שאני מבקש בואו  תודה רבה. רק רגע, ציון, ע:”י. פרץ, רה

קודם כל נבין בהגשת ההצעה לסדר מן הראוי לגלות באמת אחריות 

 ציבורית מעבר לצורך הפופוליסטי שברעיון. 

ההצעה הנוכחית היא סותרת חד משמעית את הוראות משרד הבריאות  

מערבת וקבינט הקורונה והיא אף עשויה לסכן את בריאות הציבור. היא 

בניגוד להנחיות קהלים מחוסנים ושאינם מחוסנים ומערבת בניגוד 

 להנחיות גם קהל של ילדים וגם קהל של מבוגרים.

היא אינה נותנת מענה לא לתקני כמות קהל מותרת כי אין לנו את  

היכולת להגיד כמה נכנסים ואיך יכנסו, היא גם יוצרת התקהלויות 

עלה ממש תמיהה אמיתית באשר בכניסות ויציאות במתחמים. היא מ

לחוסר הבקיאות הרב בעלויות הכספיות הכרוכות שבדבר בהקמת מספר 

במות, כמו שאמרת גם סוגיות אבטחה מיוחדות וקפדניות, ולדעת 

להבדיל בין תושבי קרית אתא לתושבים אחרים ועוד הרבה בעיות 

 אחרות שקשורות באבטחה, במיוחד במרבית המתחמים. 

ין בתהליכים האלה שלמדנו להיות דווקנים להוראות מה שחשוב להב 

משרד הבריאות וכמובן קבינט הקורונה ולהיות שם. מה שחשוב לומר 

לכם ששולחן מועצת העיר הוא לא מקום למשחקים ובוודאי לא של 
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בריאות הציבור. עיריית קרית אתא תפעל אך ורק עפ"י ההנחיות של 

 ה יאושרו. משרד הבריאות וקבינט הקורונה, ככל שאל

ולכן מן הטעמים האלה ומההסברים האלה אני מבקש להסיר את זה  

 מסדר היום. מי בעד? 

 אנחנו מבקשים להתייחס. אנחנו מבקשים להתייחס לפני כן. ה. רובין שלם:

 מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה

 לפחות מתחם שקט לילדים אוטיסטיים. לא חייבים לקבל את הכול. א. נ. יעקובי:

 אנחנו מבקשים להתייחס למה שאמרת.  שלם: ה. רובין

 אוקי. כמה בעד? ע:”י. פרץ, רה

 הוא הגיע עם תשובה מוכנה. ר. דוד:

 בעד. מי נגד?  12 ע:”י. פרץ, רה

 כמובן שזה לפי המתווה וכמובן שצריך לעשות את מה,  ה. רובין שלם:

 זה צביעות, הילה. צ. אסולין:

 מי נגד? ע:”י. פרץ, רה

 ש פה חוסר הבנה. את פשוט,י צ. אסולין:

 ציון, אתה מפריע.  ע:”י. פרץ, רה

זה בניגוד מוחלט. את לא מבינה שום דבר. את לא מבינה. את לא מבינה.  צ. אסולין:

 אם היית מבינה, האירועים ביום העצמאות,

 לא קיבלת רשות דיבור. סליחה.  ע:”י. פרץ, רה

 גם בלי מיקרופון. אני יכול לדבר צ. אסולין:

 אתה יכול לצעוק, אבל לא כדאי שתצעק. לא,  ע:”י. פרץ, רה

 האירועים בקרית אתא הם האירועים הכי טובים בארץ. צ. אסולין:

 אנחנו דנים בענייני קורונה. אבל אל תצעק. בסדר.  ע:”י. פרץ, רה

 )מדברים ביחד(

 לא משנה, אבל אנחנו דנים בענייני קורונה. בבקשה ממך.  ע:”י. פרץ, רה

 ברים ביחד()מד
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בעד. מי נגד?  12אני מעלה להצבעה בבקשה. מי בעד להסיר מסדר היום?  ע:”י. פרץ, רה

 נגד. תודה רבה. 3אין נגד? 

 

 

 גני ילדים של הזרם החרדי בקרית אתא. )אלקנה(  1.2

, בבקשה. יש הצעה לסדר נוספת גני ילדים של הזרם החרדי בקרית 2 ע:”י. פרץ, רה

 אתא אלקנה בבקשה. 

 ערב טוב.  א. וייסנשטרן:

 )הילה רובין שלם צוחקת(

 הילה, את מפריעה לאלקנה.  ע:”י. פרץ, רה

 לא, לא,  ה. רובין שלם:

 הוא לא הפריע לך. ע:”י. פרץ, רה

 אתה צודק. ה. רובין שלם:

טוב, אני פה חדש, אני באמת מבקש להעלות דברים ערב טוב לכולם.  א. וייסנשטרן:

 פש לריב עם אף אחד ולא דברים פופוליסטיים. ענייניים. אני לא מח

הנושא שהעליתי בהצעה, שאני מבקש להעלות פה בהצעה זה הגנים  

לציבור החרדי, הזרם החרדי שמופלה לרעה פה בעיר במשך הרבה שנים 

והציבור הזה הוא גדל, העיר מתפתחת ואיתה ביחד גם כן המגזר החרדי 

 גם כן גדל פה והצרכים גדלים. 

העירייה לא בונה גנים למגזר החרדי. יש פה גנים מוכר שאינו  וכיום 

אחוזים של ילדי החינוך  10רשמי, מה שנקרא מוכשר, וסך הכול מעל 

בעיר הם מהמגזר החרדי והעירייה מתעלמת באופן שיטתי, לא מבנים 

אני מבקש לדעת למה העירייה מתעלמת מהם. זה דבר  ולא שום דבר.

 ראשון. 

משפחות שהם פתחו בית  120, 100רם ליטאי שמונה מעל דבר שני, יש ז 

ספר צומח. הילדים האלה במקום, אין להם מקום חינוך פה בעיר, משהו 
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מתאים לזרם הזה. מה שיש במקומות אחרים, גם בתל אביב יש אותם, 

 גם רון חולדאי בתל אביב מבין שהציבור, הזרם הזה מגיע לו בית ספר.

העירייה מתכוונת לעשות לזרם הזה, האם העירייה ואני רוצה לדעת מה  

 מתכוונת להקצות בית ספר צומח לאותו זרם. תודה רבה.

אלקנה, אתה מעלה סוגיה שעיריית קרית אתא נמצאת בתהליך מאוד  ע:”י. פרץ, רה

ארוך, אנחנו מספר לא מועט של גנים של החינוך המוכר שאינו רשמי, 

נסתכל ק נסתכל על גני חב"ד שהיו, כפי שהגדרת אותו המוכשר, אנחנו ר

על גני תלמוד תורה שנמצאים בעיר ויש עוד גנים נוספים שהעירייה 

 תומכת בהם.

העניין של גני ילדים זה עניין של רישום. אין פה שאלה של זה, כולם ילדי  

העיר וכולם צריכים לקבל מענה לגבי גני ילדים וכל בקשה שלנו וכל 

צלנו מיד מה שנקרא יוצאת בקשה לבניית מספר של ילדים שרשומים א

 גני ילדים. 

ואם אנחנו נמצאים במצוקה של השנה הזאת שבמקרה אין גנים פיזיים  

ולא נערכנו מבעוד מועד כפועל יוצא מריבוי של השנה אז אנחנו כמובן 

 פונים למשרד החינוך לבקש מבנים זמניים המוגדרים מבנים יבילים. 

זה. אני לא רוצה לדחות את זה על הסף. אנחנו אנחנו נבחן את העניין ה 

מורידים את זה מסדר היום, זאת ההצעה שלי. אנחנו לא נעלה הצעות 

לסדר היום בנושא של גני ילדים כי אין כאן שום באמת מידע מוכח 

 שמראה את הדברים האלה. 

אבל תצא עם תחושה אמיתית שאנחנו פועלים וכל ילד שיירשם מה  

 ף החינוך, שנקרא אצלנו באג

 כל הילדים האלה הם רשומים, א. וייסנשטרן:

אז אם הם רשומים אנחנו יודעים לעשות את מספר התלמידים בגנים  ע:”י. פרץ, רה

 ואנחנו נבקש בקשות.

 נוצר פה מצב שיש פה מחסור, א. וייסנשטרן:
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 כמה חסר, אלקנה?  דובר:

נבקש. אני מבקש להסיר את  אז אנחנו נבקש את זה. אז בוא לא, אנחנו ע:”י. פרץ, רה

 זה מסדר היום. מי בעד? 

 אבל ראש העיר, א. וייסנשטרן:

 אני מבין אותך.  ע:”י. פרץ, רה

 זה נושא חינוכי. א. וייסנשטרן:

אז אני אומר לך שיהיו גני ילדים ואין אף אחד שמשחק עם גני ילדים  ע:”י. פרץ, רה

 ולא עם החינוך של הילדים.

 אבל למה לעשות פוליטיקה,  א. וייסנשטרן:

 אין מצב כזה. ע:”י. פרץ, רה

 אבל למה לעשות פוליטיקה, א. וייסנשטרן:

אז אנחנו לא עושים פוליטיקה עכשיו. נכון? אני מדבר איתך על חינוך  ע:”י. פרץ, רה

 ובחינוך אנחנו לא משחקים.

 זה נושא חינוכי, א. וייסנשטרן:

 אז אנחנו שם.  ע:”י. פרץ, רה

אתה כל היום, אתה מנופף כל הזמן בדגל של חינוך עם גרפים וכל מיני  סנשטרן:א. ויי

 דברים יפים, 

 יפה. הוא מנסה להיות אופוזיציה. ה. רובין שלם:

 זה מוכח, אתה יודע. ,זה לא רק סתם גרפים .וכחמזה גם  ע:”י. פרץ, רה

 מיליונים לחינוך ומתברר,  א. וייסנשטרן:

 יש אופציה להתייחס? לא הבנתי. ה. רובין שלם:

 טוב. מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה

 יש אופציה להתייחס? ה. רובין שלם:

 בעד. מי נגד?  9לא. מי בעד? מי בעד להסיר את זה מסדר היום?  ע:”י. פרץ, רה

 זה סטירה מצלצלת,  א. וייסנשטרן:

 אתה מצביע בעד או נגד? אנחנו בעד.  ה. רובין שלם:
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 נגד.  4אתה נגד?   מי נגד? ע:”י. פרץ, רה

 צריך לדון בדברים. פה אמורים לדון על הנושאים. על כולם. ה. רובין שלם:

 נמנע. תודה רבה. הנושא ירד מסדר היום. 2מי נמנע?  ע:”י. פרץ, רה

 פה זה מקום לדון על הנושאים. ה. רובין שלם:

 

 חניה "סגולה/לבנה" )הילה( 1.3

 יש הצעה לסדר חניה סגולה/לבנה,  ע:”י. פרץ, רה

 כולם ממהרים, אין להם זמן לדבר. ה. רובין שלם:

 סיעת הילה שלם בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

תגידו מה העניין לדבר על הצעות לסדר? אני לא אשמח למיקרופון.  ה. רובין שלם:

 מצליחה להבין.

 , אל תתני לנו צ. אסולין:

 . אני לא מצליחה להבין ה. רובין שלם:

 תדברי על ההצעה שלך.  צ. אסולין:

אני לא מצליחה להבין. אתם ממהרים לאיפה שהוא? יש לכם תינוקות  ה. רובין שלם:

 בבית? אני לא מצליחה להבין. 

 את לא בבית ספר, תעלי את ההצעה שלך. צ. אסולין:

זה המקום לדבר על הדברים האלה. על יום העצמאות, לעשות לפי  ה. רובין שלם:

 ההנחיות. 

 הילה, את מתכוונת לדבר, ע:”י. פרץ, רה

 לעשות לפי מה, ה. רובין שלם:

 או שאנחנו נסיר את זה מסדר היום כבר? ע:”י. פרץ, רה

לא, אני לא מבינה למה לא לדבר גם על החרדים, למה לא לדבר על  ה. רובין שלם:

 ם?כול

 אז תדברי בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

 זה המקום לדבר על הנושאים האלה. ה. רובין שלם:
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 בדיוק. נכון. ע:”י. פרץ, רה

 יפה. אז אנחנו מעלים פה הצעה לסדר. ה. רובין שלם:

 כן. ע:”י. פרץ, רה

שהרעיון שלה לדון בנושא, לא חייבים לאשר אותו בסוף, אבל לדון,  ה. רובין שלם:

שיחה. לא להגיד משהו ואתה עונה וכאן נגמר הסיפור. לא.  לחשוב, לנהל

וכמובן לשנות ואתה עושה פופוליזם ומנסה לשנות את המילים שלנו. 

 אנחנו באים להעלות נושא. 

 גשי לעניין בבקשה.תי ע:”י. פרץ, רה

 אני מסבירה מה זה הצעה לסדר, ה. רובין שלם:

 תיגשי לעניין. ע:”י. פרץ, רה

 כי כנראה לא יודעים מה היא. ה. רובין שלם:

 כן. תיגשי לעניין.  ע:”י. פרץ, רה

אז אנחנו נעלה את ההצעה. ההצעה היא ככה חניה סגול/לבן. הרי אנחנו  ה. רובין שלם:

יודעים שהולך להיות כאן צביעה של המדרכות במרכז העיר של 

כחול/לבן ואנחנו באים ואומרים כמו, סתם דוגמא בקניון עזריאלי 

מקומות בארץ, לסמן חניות סגולות, ורודות, איזה צבע שתרצו,  ובהרבה

שהמטרה היא בעצם לנשים בהיריון או נשים עם ילדים קטנים שקשה 

 להן. קשה להן ממגוון סיבות. לכן זה פופולרי בכל הארץ ובעולם.

ואנחנו באים ואומרים שצריך לקיים, לצבוע חניות כאלה בעוד מועד.  

ך התוכנית, אם זה ליד נקודות משמעותיות כמו כבר להכניס את זה לתו

קופות חולים, בנק, מרכזי קניות. לקחת בחשבון ולחשב כמה מקומות 

 כאלה. 

מקומות של חניות, שוב פעם לנשים  25-אנחנו אומרים שלפחות כ 

בהיריון ולאימהות אוהבות עם עגלות. זו ההצעה. נשמח להעלות את זה 

לא חייבים לאשר אם לא תרצו, אבל עצם לדיון ולשמוע, בלי צעקות וגם 

 הדיון כדי לשמוע מה דעתכם בנושא.
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 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

טוב. תודה רבה להילה. ההצעה שלך מובנת מאוד לחברים ואם הם ירצו  ע:”י. פרץ, רה

לפתח על זה דיון אז יפתחו דיון. ההצעה שלי לחברים היא להעביר את 

לה, ההצעה הזו לוועדת התמרור בעיר כדי שתבחן אתה נושאים הא

תלמד את הנושא הזה מקרוב וגם תשמע יועצים חיצוניים. תשמע גם את 

החברים, כל אחד מוזמן להשמיע בפני הועדה את הדברים. זאת ההצעה 

 שלי. מי בעד? 

 רק שאלה. בוועדה הזאת נמצאים גם נבחרי הציבור? ה. רובין שלם:

 ים אליה. מי בעד?לא, היא ועדה מקצועית. אתם יכולים להיות מוזמנ ע:”י. פרץ, רה

 אני אשמח. ה. רובין שלם:

 פה אחד. אני מודה לכם. ע:”י. פרץ, רה

 מרגש. ה. רובין שלם:

 

 .  תשובות לשאילתות.2

שאילתא של חבר מועצת העיר אלקנה. בית ספר תשובות לשאילתות.  ע:”י. פרץ, רה

משפחות  100צומח עבור ילדי העיר החרדי. בעיר קרית אתא ישנם מעל 

 הליטאי אשר אין להן מענה, מהזרם

יעקב, אני מאוד מבקש שהבן אדם עזב את המקום, אין שום סיבה  א. מייזלס:

 להעלות, 

 מותר לו, ע:”י. פרץ, רה

 מותר לעזוב. ה. רובין שלם:

מותר לו לעזוב את המקום. אני קורא את השאילתה של אלקנה. בעיר  ע:”י. פרץ, רה

מהזרם הליטאי אשר אין להן מענה משפחות  100קרית אתא ישנן מעל 

לימודי בקרית אתא וילדיהן הגדולים נודדים ללימודים במוסדות מחוץ 

 לעיר.

בשנים האחרונות החלה מגמה של בניית בית ספר צומח עבור ילדים אלו  

ברצוני לשאול ובפרט בהגעה של עוד ועוד משפחות לעיר מהזרם הליטאי. 
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 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

שלא יצטרכו לנדוד ללימודים בערים האם יש פתרון לימודים לילדי העיר 

 אחרות. מה העירייה עושה בעבור ילדים אלו. 

התשובה כפי שעניתי גם בהצעה לסדר היום, הנושא ייבחן ע"י מנהל  

 החינוך בעירייה. מינהל החינוך, סליחה, בעירייה. 

שאילתה של חבר מועצת העיר רואי דוד. בשכונת גבעת אלונים יש עפ"י  

מספר שטחים המיועדים לצורך בניית פעוטונים  התב"ע המקומית

. מדוע עד כה, מספר שנים רב לאחר הקמת השכונה ולאחר 0-3לגילאי 

 שהתאכלסו בה מאות רבות של משפחות טרם התחילו לבנות אותם.

. הנושא נמצא בהליך אישור 0-3הסתיים תכנון מבנה מעון היום לגילאי  

 תקציבי ע"י משרד התמ"ת.

 בעל פה בבקשה? לשאול שאלה אפשר ר. דוד:

 .2שאילתה  ע:”י. פרץ, רה

 שאלה בעל פה אפשר בבקשה? ר. דוד:

 כן.  ע:”י. פרץ, רה

, אנחנו מדברים על שכונה שהיא לא חדשה בת שנה, זאת שכונה בת מדוע ר. דוד:

שנים כמדומני. אני באמת שואל, באמת ובתמים, מדוע רק בשלב  7, 6

הזה משפחות עם ילדים קטנים עדיין אין להם פתרון לפעוטונים בשכונה 

 חדשה. 

תחת שוב רק ההיגיון צריך להוביל אותך על המסקנה הזו. כשנפאז  ע:”י. פרץ, רה

משפחות  600משפחות,  500שכונה חדשה, גם שזה מספר שנים, 

שמאוכלסות כרגע בגבעת אלונים לא בתוך יום. תעשו מספר, הסתכלו על 

 כיתה י', הסתכלו על יכולת האפשרות לבנות. 

כשניתן האישור להתחיל לתכנן את ההליך אז התחלנו לתכנן. ניתנה  

אחרי שיוצאת פרוגראמה יש הרשאה, הוצאה פרוגראמה. זה לוקח זמן, 

אפשרות להתחיל לחפש מה שנקרא את המקור התקציבי ע"י משרד 

התמ"ת. זה ההליך של המשרד. כך הם עושים אותו, רק אחרי שהם 
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רואים היתכנות אמיתית הם מוציאים את הפרוגראמה וזה הליכי עבודה 

רגילים. ולכן אנחנו שם, אבל אנחנו תמיד עירניים ולהיות ראשונים 

 להכל.

האם בכוונת הרשות המקומית לתכנן ולבנות תיכון עירוני נוסף בעיר.  

הנושא להקמת תיכון נוסף בקרית אתא נבחן בימים אלה ע"י הרשות 

 תודה רבה. ומשרד החינוך. 

 

 .  אישור ועדת הכספים תב"רים:3

 אש"ח עפ"י הפירוט: 273פתיחת תב"ר סל רשות עבור קולות קוראים בסכום  3.1

אש"ח, מתקני כושר במגרש ספורט  112מרחבי הכלה בי"ס שפרינצק ובי"ס פינסקר  2

 אש"ח.  82אש"ח, גן חדשני  79במקיף רוגוזין 

 תב"ר לאישור    מקורות מימון

 327 משרד החינוך

  273 סה"כ

 אש"ח עפ"י הפירוט:  240פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית ופיזית בסכום  3.2

 אש"ח לכל  30בי"ס גבעת רם.  1דובדבן,  1חט' ב',  1חט' א',  1, כיתות אקוסטיות 4

 אש"ח.  120כיתה, סה"כ 

כיתות נגישות פיזית פרטנית לקויי ראיה: גן דוכיפת, גן צמרת, בי"ס שפרינצק, בי"ס  4

 אש"ח. 120אש"ח לכל כיתה, סה"כ  30גבעת רם. 

 תב"ר לאישור   מקורות מימון

 60   משרד החינוך

 180   הרשותקרנות 

  240 סה"כ

אנחנו עוברים לסעיף הבא בבקשה. אישור ועדת הכספים תב"רים.  ע:”י. פרץ, רה

אלש"ח עפ"י  273פתיחת תב"ר סל רשות עבור קולות קוראים בסכום 

אלש"ח,  112מרחבי הכלה בי"ס שפרינצק ובי"ס פינסקר  2הפירוט: 
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 82"ח. גן חדשני אלש 79מתקני כושר במגרש ספורט במקיף רוגוזין 

 אלש"ח. זהו המקור. 273אלש"ח. משרד החינוך 

אלש"ח עפ"י הפירוט  240פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית ופיזית בסכום  

, בי"ס גבעת 1, גן דובדבן 1, חט' ב' 1כיתות אקוסטיות חט' א'  4הבא: 

 אלש"ח. 120אלש"ח לכל כיתה, סך הכול  30. 1רם 

לקויי ראיה בגן דוכיפת, בגן צמרת,  כיתות נגישות פיזית פרטנית 4 

אלש"ח, סך הכול  30בבי"ס שפרינצק, בבי"ס גבעת רם, כל בי"ס כזה 

אלש"ח וקרנות  60אלש"ח. מקורות המימון הם משרד החינוך  120

 אלש"ח. מישהו מבקש להתייחס? כן בבקשה. 240הרשות 

תוכניות. הייתי מאוד בוועדת כספים שהיינו קודם בני הציג לך כל מיני  ה. רובין שלם:

מאוד שמחה גם לצפות בהן. הוא הראה לך אותן אבל גם אני אשמח ככה 

לראות אותן, אם אפשר להקין אותם, להסביר בדיוק את הפרויקט 

שנהיה גאים בעשייה שלנו. אני חושבת שמההסבר שהסברת שזה פרויקט 

 חשוב ומשמעותי, אבל אנחנו רוצים גם לראות, לא רק אתה.

לזה אני אשמח ככה שכולם ישמעו את הפרטים של התב"ר הזה. בנוסף  

דיברנו על זה בעבר שאנחנו שמחים לא רק לראות מספרים וכספים אלא 

את מהות והאסטרטגיה ומה המחשבה מאחורי ואפילו אם מי שמבצע 

את זה שיסביר קצת על הפרויקט, שכולנו נדע באמת על מה הדברים 

גע אני אשמח ככה שתסביר לנו ואם הולכים ונהיה גאים בהם. אז כר

 אפשר להציג את מה שבני הציג לך זה יהיה נהדר. 

טוב, תודה רבה. אני אחזור שוב פעם כפי שהסברתי לך, אנחנו את נושא  ע:”י. פרץ, רה

ההמחשה בתשריט מה הוא מרחב הכלה הוא ניתן לשיקול הדעת של 

מנהלת בית הספר במרחב של בית הספר. יש פה שאלה עקרונית כפי 

שהגדרתי אותה זה מרחבים חברתיים נקודתיים, ספסלים וכל מיני כפרי 

 ו יכול לראות את זה. הדמיון שכל אחד מאתנ

זה אחד מהעקרונות הפדגוגיים החברתיים שנבנים במשרד החינוך  
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  15 17.03.2021מיום ישיבת מועצת עיר 

 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

ובמסגרתם הם גם מונגשים לבתי הספר השונים, כפי שאנחנו מביאים 

את זה כאן לאישור. וכך אנחנו רואים את זה. אותו דבר לגבי לקויי 

 הראיה ושאר הדברים האחרים. אין כאן איזשהו דבר מיוחד. אם היה

איזשהו תשריט שאותו צריך לאשר סטטוטורית היינו מאשרים אותו 

 בוודאי בשקף אמיתי למועצה. מי בעד? פה אחד. אני מודה לכולם. 

 

 נאום מהמקום של חברת המועצה הילה שלם רובין

אנחנו לפני שניגש לברכת חג, יש בקשה לנאום מהמקום. הילה שלם,  ע:”י. פרץ, רה

 בבקשה.

ום. אני רוצה להעלות היום את הסוגייה של טבע וסביבה בקרית של ה. רובין שלם:

אתא. אני יכולה להגיד לכם שאני מאוד מחוברת לטבע, אני מאוד 

אוהבת את קרית אתא. חלק מהיופי מקרית אתא שהיא בין עיר לכפר, 

ככה אני מרגישה. גדלתי פה ותמיד אהבתי ככה לטייל, גדלתי בבורוכוב 

 עם הדשא והעצים. 

ם אני גרה בגבעת רם וברחוב שלי יש עצים מאוד יפים. גם בציונות יש היו 

עצים. זה כיף, זה כיף לראות את הצמחיה הזאת. ויש לי תחושה 

 שהטיפול בעצים הוא לוקה בחסר. לא רק תחושה, אני רואה את זה.

בציונות אני מרגישה שפשוט מסרסים את העצים וגוזמים אותם בצורה  

ברחוב האורן היו הרבה מאוד עצים שאנחנו אפילו  הם ערומים ועצובים.

שלחנו על זה ואמרנו שיש עצים שחולים ולפעמים קורסים והיה טוב 

לחתוך אותם. אבל חתכו את כולם, כמעט כמעט כמעט את כל העצים 

 ברחוב האורן באופן גורף. 

השאלה אם הייתה דרך אחרת לעשות את זה. היה דרך אחרת לבוא,  

, אנשי מקצוע, לבדוק עץ ועץ ולראות אם באמת כדאי להביא אגרונום

וצריך לחתוך כל כך הרבה עצים. בציונות לקחת אגרונום שיבדוק ויגיד 

 אם באמת צריך כך לעשות ולהפוך את העצים האלה לערומים ומסכנים. 
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 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

ועכשיו גם ברחוב האשל לצערי חתכו באופן גורף עצים שנראים בריאים  

יד שיש איזה אג'נדה וסיבה למה חתכו את כל לחלוטין. עכשיו בואו נג

העצים ועכשיו הכול כל כך, כל כך עצוב. למה לא לשתף את התושבים? 

למה לא להגיד להם חבר'ה, העצים האלה והאלה יש איתם בעיה. יש 

שינוי. הרחוב נכון יהיה הרבה פחות ירוק, הרבה פחות יפה, אבל הסיבה 

 היא כך וכך.

אים ואומרים מה קרה כאן, למה קרה כאן. אני כרגע תושבי גבעת רם ב 

 חושבת שהשיח צריך להיות שיח משתף ומסביר. 

 התושבים זה את? כי עשו שיחה עם התושבים והסבירו להם.  ע. ברגר מירב:

 לא הסבירו את הנושא הזה.  ה. רובין שלם:

 הסבירו את הנושא. ע. ברגר מירב:

 ואומרים את זה. ואני באה ואומרת,ועובדה שהם חוזרים  ה. רובין שלם:

 אני הייתי, את לא. ע. ברגר מירב:

נכון, הייתי בבית חולים ילדתי. אבל אני רוצה לסיים, אני באה ואומרת  ה. רובין שלם:

שיש דרך להגיד את הדברים, יש דרך לשתף. אני חושבת שלא נכון ככה 

 לפגוע בעצים ואני אשמח לשמוע מה דעתכם.

טוב. הנושא לא עולה לדיון. את ביקשת לנאום מהמקום ואני אהיה חייב  ע:”י. פרץ, רה

להשיב לך כי לצערי את קצת מעידה על ניתוק במרחב וחוסר ראיה, ואם 

היית משתדלת לראות את הדברים מההיבט האמיתי שלהם ולא ממקום 

 פופוליסטי, 

 אז תספר לנו. תספר. ה. רובין שלם:

ז היית לומדת ומבינה שקרית אתא זה לא איזשהו מפגש שוב אני חוזר, א ע:”י. פרץ, רה

 , חברתי, זה מוסד

 אין קשר למפגש חברתי. תושבים באים, ה. רובין שלם:

 סליחה, אל תפריעי לי. לא הפרעתי לך. ע:”י. פרץ, רה

 תושבים באים ושואלים את השאלה הזאת. ה. רובין שלם:
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 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

 לא הפרעתי לך. ע:”י. פרץ, רה

 לא אני.זה  ה. רובין שלם:

 את מפריעה.  ע:”י. פרץ, רה

 זה לא אני. ה. רובין שלם:

לא הפרעתי לך. את מפריעה. אמרת את שלך, הבנו. ולכן במוסד כמו עיר  ע:”י. פרץ, רה

יש אחריות, יש אנשי מקצוע, יש אישורים של כל גורמי המקצוע בלי 

יוצא מן הכלל. ואם את מבינה מה ערכו של עץ אז היית מבינה שאי 

 פשר לעקור עץ ללא אישור. א

ולאחר שאנחנו מבינים קודם כל את ההליך המקצועי שהוא הליך ארוך,  

היה ברור לך שגם שיתוף הציבור היה, בעיקר בגבעת רם, שסבלו 

מהעצים האלה כל כך הרבה שנים ולא יכולנו לעקור אותם בגלל שלא 

הלכנו  היו אישורים. ורק אחרי בחינה מדוקדקת של כל גורמי המקצוע

להליך הזה ויש עבודות נרחבות מאוד בכל גבעת רם, מדרכות וכמובן 

 ריבודי אספלט ותאורה,

 ומה לגבי הגן הציבורי. ה. רובין שלם:

 אל תפריעי לי עכשיו.  ע:”י. פרץ, רה

 הגן הציבורי. מה לגבי, ה. רובין שלם:

 אל תפריעי לי, את לא מייצגת אף אחד שם.  ע:”י. פרץ, רה

 אני מייצגת המון אנשים. שלם: ה. רובין

 אל תפריעי לי בבקשה, אל תפריעי לי. ע:”י. פרץ, רה

 )צוחקת( נראה לי אתה לא זוכר כמה אנשים הצביעו לנו. ה. רובין שלם:

 וכמובן עוד הרבה דברים אחרים שרואים אותם בעין. ותאורה ע:”י. פרץ, רה

 מתי זה יסתיים? ה. רובין שלם:

עם כל הכבוד, גם העצים האלה הם כמובן עצים שמוחלפים בעצים  ע:”י. פרץ, רה

אחרים והירוק בקרית אתא, כמו שאמרת, כן? קרית אתא טובלת ירוק 

וגם גבעת רם ומכל חלון שאנחנו פותחים אנחנו רואים ירוק והרבה ירוק, 
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 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

וגם הרחובות האלה יהיו מלווים בירוק, בעצים מה שנקרא יותר 

 מפוקחים, מתורבתים,

 שנה.  20עוד  . רובין שלם:ה

והרבה ירוק בעיניים. עם כל הכבוד לך בכל מקום שלא תלכי את תראי  ע:”י. פרץ, רה

עשייה של העיר קרית אתא ולנסות לגמד את העשייה של קרית אתא 

בדרך עצובה זה כנראה רק מפגש פנימי שאני מקווה מאוד שלא ילווה 

את הדברים בעין חיובית אותך הרבה זמן אלא תצאי אל המרחב ותראי 

ובעין פקוחה ואוהבת, כפי שאת מעידה על עצמך שגדלת בקרית אתא 

וגדלת לתקופה של פיתוח ושגשוג וצמיחה כל כך גדולה בעיר הזאת 

שמוכיחה את עצמה, כן? גם באיתנות שלה, אז עם כל הכבוד בזלזול של 

את צחוק אל תעשי את זה כי זה לא מכבד, לא אותך ולא את המעמד ש

יושבת בו, אם את מבינה את המעמד של חברות במועצת עיר. אני מודה 

 לך בעניין הזה. 

 

 .  ברכת חג. 4

 בקשה.באני מבקש לפתוח את ברכת החג. ציון אסולין  ע:”י. פרץ, רה

ערב טוב לכולם. כמדי שנה גם השנה אנו נפגשים כאן במועצת העיר  צ. אסולין:

 הפסח הקרב והבא עלינו לטובה.לברכת החג המסורתית לכבוד חג 

בשמי ובשם רשימת נץ אני רוצה לברך את חברתי היקרה, חברת מועצת  

העיר רחל אסרף. אני מבקש לנצל את ההזדמנות ולהודות לך באופן 

אישי על עבודתך כחברת המועצה. מאז שנכנסת למועצה את מסייעת 

ים שונים בדרכך הנעימה לציבור גדול של תושבים שפונים אליך בנושא

 ומגוונים. ואת עוזרת בצניעות רבה ובענווה גדולה ועל כך תודתי. 

לחבריי, חברי וחברות המועצה, לעובדי העירייה ולעומד בראשה מר  

יעקב פרץ, חלפה שנה, שנה לא שגרתית, מגיפה גדולה פקדה את העולם 

כולו. בחג הקודם נאלצנו להיות בסגר כמעט מוחלט. המגיפה עדיין כאן, 
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 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

יא לא נעלמה ואנחנו חייבים להישמר ולהישמע להנחיות ולשמור על ה

 המשפחות שלנו ועל ציבור התושבים. 

מחובתנו כנבחרי ציבור לעודד את ציבור התושבים שטרם התחסנו ללכת  

 ולהתחסן. 

כנבחר ציבור ולמרות שאני וחברתי לא בקואליציה )הילה רובין שלם  

צוחקת( אני חש יותר מתמיד שיש לנו אחריות ציבורית חשובה ביותר 

למען תושבי העיר. כאן המקום להשתתף בצער היקירים, תושבי קרית 

אתא שנפטרו מהקורונה בשנה החולפת ולאחל החלמה מהירה 

 למאומתים. 

י הקשה מאז פרוץ המגיפה עיריית קרית אתא והעומד נוכח המצב הכלכל 

בראשה עשו כל מאמץ לשמור על מקום עבודתם של כל העובדים. כמעט 

יום יום בשנה החולפת אני רואה מקרוב את עובדי העירייה שעובדים 

ללא לאות למען התושבים והם בהחלט ראויים להוקרה והערכה רבה. 

 ונבחרי ציבור בקרית אתא.  אני גאה יחד עם חברתי להיות תושבים

בשנה החולפת מאז פרוץ המגיפה הרשות המקומית והעומד בראשה  

העמידו את כל הצרכים הדרושים, הן לפיקוד העורף, הן לקופות החולים 

והן למערכת החינוך. כאן המקום להודות לראש העיר, לחברי וחברות 

 מועצת העיר,

 וחקת(הוא לא בקואליציה בכלל. )צ ה. רובין שלם:

לשירותי הרווחה ולכל העובדים במשרדים הנוגעים בדבר. בחג הקרוב  צ. אסולין:

כנראה שיהיה מותר לטייל ולצאת בצורה חופשית למרחבים הפתוחים 

ולמסלולי הטבע היפים. זה הזמן לצאת ולטייל בחול המועד וליהנות 

מהטבע הפורח, מהנופים היפים ומהנחלים הזורמים. לא נותר לי אלא 

אחל לכולם, לכם ולבני משפחותיכם, חג פסח שמח. שלכם ציון אסולין, ל

 ותיק חברי המועצה. תודה רבה.

 תודה רבה לך, ציון. עופר מועלם בבקשה. ע:”י. פרץ, רה
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  20 17.03.2021מיום ישיבת מועצת עיר 

 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

אני רוצה לפתוח בסיפור, אפשר גם בלי מיקרופון, אני מעדיף בלי. תודה.  עופר:

רסלב. היו שני אנשי אני רוצה לפתוח בסיפור שנועד לספר על נחמן מב

עסקים, יהודי וגוי, יצאו למסע עסקים ונקלעו בערב פסח לאיזושהי 

עיירה יהודית ומצאו את עצמם בערב החג ללא קורת גג, ללא מקום 

 המיועד לישון בו בליל הסדר.

אומר היהודי לגוי תשמע, אני אלמד אותך כמה מנהגים, אני אסביר לך  

ס לבית כנסת, כשנכנס לבית כנסת קצת מה זה ליל הסדר. אנחנו נכנ

אתה תראה שגם יציעו לנו להתארח אצל משפחות ולעשות את החג. 

אומר לו מצוין, אבל תדע לך אני גם רעב, אני מאוד רעב. אומר לו אל 

 נגיע ליל הסדר, ליל הסדר.תדאג, 

נכנסו לבית הכנסת, באמת לא עוברות חמש דקות בא אחד מהמתפללים  

לוקח את היהודי אומר לו בוא אלי, אתה מוזמן אלי. בא גביר אחר 

מהקהילה לוקח את הגוי אומר לו אתה מוזמן אלי. מגיע הגוי, עושה את 

ליל הסדר, מת מרעב אבל ההגדה, דברי תורה, פרשנויות, שותים כוס 

 שנייה. הבן אדם רעב, האוכל לא מגיע. אחת, שותים כוס 

מגיעה המצה, אומר סוף סוף הגיע האוכל. אוכל את המצה, גומר לאכול  

את המצה, מגיעה המנה השנייה. מה מגיע המנה השנייה? מרור. אוכל 

זה האוכל?   את המרור. אומר היהודים האלה מטורפים? זה ליל הסדר?

ן, יצא מהבית, חיכה לחבר נהיה לו מר בפה, טעם רע, עזב את השולח

 שלו.

מגיע החבר היהודי, אומר לו הגוי ליהודי תשמע, זה מטורף, לא אכלתי  

כלום. אומר לו היהודי, אם היית יהודי היית יודע שבשביל כל דבר טוב 

 צריך לאכול מרור לפני. 

אני רוצה הקשר הזה משפט אחד להגיד ולקשור את שני הדברים.  

אומרים בהגדה בכל דור ודור חייב אדם לראות את עצמו כאילו הוא יצא 

שאלפי  יכול להיותממצרים. ויש על זה הרבה פרשנויות ושאלות, איך 
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שנים אחרי אנחנו יכולים לראות את עצמנו כאילו יצאנו ממצרים. זה 

 שנה. כמעט לא הגיוני לבקש. 3,500ע שקרה לפני קשה להתחבר לאירו

אחד הפרשנים אומר, הוא נותן לזה זוית ראיה מעניינת ואומר מה זה  

חייב לראות את עצמו בכל דור ודור כאילו הוא יצא ממצרים? אדם צריך 

לקחת את התקופה שבה הוא נמצא ולראות איך במישור הלאומי 

 רים. ובמישור האישי אנחנו יוצאים מן המיצ

אם אנחנו לוקחים את התקופה שבה אנחנו נמצאים אנחנו יכולים  

לראות שברוך השם הקמנו מדינה, יש לנו מדינה אחת המובילות בעולם, 

אם אנחנו לוקחים את זה הלאה במישור הלאומי וניגשים לתקופה 

הנוכחית יצאנו, בדרך לצאת ממשבר מאוד מאוד משמעותי שציון דיבר 

ונה. ואם אנחנו לוקחים את זה במישור האישי אז כל עליו, משבר הקור

אחד מאתנו צריך לראות איך במישור האישי הוא מצליח לצאת 

מהכבלים, מהדברים שעוצרים אותו ביום יום כדי להרחיב את הפעילות 

 ולצאת מהמיצר שבו הוא נמצא. שלו 

 ואני קושר את המרור שדיברתי עליו קודם לעניין הספציפי הזה, אנחנו 

כאנשי ציבור צריכים לפעמים לאכול הרבה מרורים על מנת להגיע אל 

התוצאה המקווה ואנחנו צריכים לעשות עם עצמנו עבודה על מנת לראות 

איך אנחנו משתחררים מן הכבלים שתופסים אותנו לפעמים כדי לנסות 

 ולקדם דברים לטובת הציבור. 

את הדברים האלה אני רוצה לאחל לכולנו שנדע כשליחי ציבור לעשות  

 בצורה הטובה ביותר למען הציבור ששלח ובחר בנו. תודה רבה וחג שמח.

 תודה רבה לעופר. עדנה. ע:”י. פרץ, רה

אני אעשה את זה קצר. הייתה לנו שנה לא פשוטה, שנה שעברה בזמן  ע. שטרניק:

הזה אנחנו נערכנו לערוך סדר פסח בתא הגרעיני, למדנו מילה חדשה תא 

לשמחתי השנה אנחנו הולכים לחגוג את ליל הסדר בצורה גרעיני. ו

מורחבת יותר, כמובן בצורה זהירה, אבל כבר בצורה הרבה יותר דומה 
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למה שהיינו חוגגים בעבר, ובעזרת השם שנה הבאה נוכל גם פה במועצת 

העיר לקיים את הרמת הכוסית המסורתית של הרבה אורחים שבאים 

 ים ולהתחבק ולהתנשק. ואפשר יהיה להתקהל וללחוץ ידי

וברוך השם אנחנו עכשיו עיר ירוקה ושנישאר ככה ושכל המדינה בעזרת  

השם תצא ושנה הבאה נסתכל על הקורונה כמשהו שפעם היה, הייתה 

 מחלה כזאת. חג שמח לכולם.

 תודה רבה. אריה מייזלס בבקשה.  ע:”י. פרץ, רה

אני רוצה לאחל לכולנו שיהיה לנו חג שמח. אני רוצה רק לציין את  א. מייזלס:

העבודה המבורכת של לשכת הרווחה עושה על מנת שכל אזרח בקרית 

אתא יוכל לחגוג את החג. אין לכם מושג איזה עבודה קשה עושים פה, 

כמה מאמצים וכמה כספים נתרמים ע"י אנשים כדי שכולנו נוכל ליהנות 

 מהחג הזה. 

ו מכם יודע שיש איזושהי משפחה שהיא לא יכולה לעבור את החג, מישה 

אני מבקש שיפנו אלי, אני אדאג באופן אישי שכל אחד יקבל את מה 

 שהוא אמור לקבל הביתה. חג שמח ורק טוב ובשורות טוב.

 יישר כוח. אריה בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

ה חג פסח כשר ערב טוב. אני כמובן מצטרף לכל החברים כאן ובקרי א. נחום:

 ושמח. חג פסח כשר הוא גם בריא, ככה שנאחל לכולם גם בריאות טובה. 

אני רוצה בהזדמנות זו, חושב בניגוד למה שקיימנו כאן בשיחה על יום  

חגיגות יום העצמאות שלא מתאפשרות כמובן, אני רוצה, אני חושב 

ם של שיום הזיכרון אנחנו כן צריכים לקיים אותו, גם אם בהרכב מצומצ

משפחות שכולות וחברי מועצת העיר, כמובן תחת מתווה הבריאות ככל 

שיוגדר. אני חושב שאנחנו חייבים להרים את זה ולעשות את זה. אני 

 רוצה לאחל לכולם עוד פעם חג שמח, כשר ובריא.

תודה רבה, אריה. זה ברור לחלוטין הנושא של יום הזיכרון ויום השואה,  ע:”י. פרץ, רה

רכים לו. אין ספק, אנחנו גם מחכים מה שנקרא למתווה הסופי אנחנו נע
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של קבינט הקורונה ובהתאם לכך אנחנו נפעל, אבל אני כבר אומר לך 

שנושא יום השואה ויום הזיכרון אנחנו נערכים בכל המוקדים. בבקשה 

 הילה.

שהברכה שלך הייתה מקסימה. אמרתי אני רוצה להגיד קודם כל לעופר  ה. רובין שלם:

שאני רוצה להגיד שהברכה של עופר הייתה מקסימה ואני מאוד 

התחברתי אליה ואני רוצה קצת לדבר בעצם על השנה הזאת, שנה באמת 

מאוד מאוד קשה, גם בגלל המגיפה, גם בגלל כל מערכות הבחירות, 

התחושה הזאת שיש פילוג, שיש מחנות, שיש ימין, שיש שמאל 

אחד ועם ישראל אחים והלוואי  ושלפעמים שוכחים שאנחנו עם ישראל

והבחירות האלה יכריעו לכאן או לכאן ושיגמר הבחירות האלה ושנהיה 

 עם מאוחד ובריאים ונשכח מהקורונה. 

אבל גם צריך טיפ טיפה להודות לה, טיפ טיפה, כי אני מאוד מאמינה,  

כמו שדיברת על המרור, שצריך להודות, להודות על הטוב ואפילו להודות 

מלמד אותנו מי אנחנו ואיך אנחנו יכולים תר גם על הרע, כי הרע עוד יו

 לגבור עליו ואז אנחנו בעצם מגלים מי אנחנו באמת.

אז אני שולחת פה הודיה לקדוש ברוך הוא ומודה על הטוב ומודה על  

הרע ומאחלת לכולנו חג פסח כשר ונפלא עם המשפחה ובאמת להודות 

לתושבים ולחברים הכי טובים לכל עובדי העירייה שעובדים קשה ו

 בסיעה, לרואי וניר, ולמתנדבים ולכולכם. חג פסח שמח וכשר.

 תודה רבה. מימון בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

אדוני ראש העיר, חבריי למועצת העיר. אנחנו עברנו באמת שנה לא קלה,  מ. טולדנו:

שנה קשה מאוד, אבל אני חייב לציין את העירייה וכמובן העומד בראשה 

שידעו איך לנהוג בשנה הקשה הזו ואנחנו הרגשנו באמת שהייתה כאן 

ערבות הדדית, עזרה הדדית וכל תושב, החלש שבאוכלוסיה שביקש 

עזרה, קיבל אותה. ובאמת אנחנו יודעים על מחלקת הרווחה ונאחל פה 

 באמת לעדנה, המנהלת, החלמה מהירה מכאן. 
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, ההתנדבותיות, כמו של ואני רוצה גם לציין את העמותות הציבוריות 

אריה מייזלס, סגן ראש העיר, חב"ד ועוד כמה עמותות שגם נרתמו, אבל 

 כמובן שהעירייה הייתה החלק המרכזי בסיוע לכל תושב. 

וכפי שראש העיר והעירייה נהגה באותה שנה קשה, אני חושב שכולנו  

צריכים להתלכד ולתמוך בראש העיר ובמנהלי האגפים ובעובדים של 

ירייה להחזיר את העיר הזו לחיים. ואני בטוח שלראש העיר יש הע

 תוכניות להחזיר את העיר הזו לחיים אחרי השנה הקשה שעברנו.

אני מאחל לכל חברי מועצת העיר, לראש העיר, בני משפחותיכם, חג פסח  

 כשר ושמח. תודה.

 תודה רבה למימון. המנכ"ל בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

 חג שמח. ב. חזן:

חג שמח לכולם ובאמת השנה הזאת הוכיחה לכולנו שהנכון ביותר  ע:”פרץ, רהי. 

והלקח הטוב ביותר זה להישאר דבקנים להוראות ולהיצמד להוראות 

משר הבריאות, זה הדבר היעיל יותר מאשר לייצר אנדרלמוסיה בכל מיני 

 נושאים כאלה ואחרים.

יך אז שיהיה אז מהתקוה הזו שאנחנו חוזרים לחיים וגם כמובן לחי 

כן, להרים לחיים. נרים  לכולנו חג שמח וכשר. תודה רבה. הישיבה נעולה.

 לחיים. 

 )מרימים כוסית ומברכים(

 אמן. אמן. חג שמח. לחיים, לחיים, לחיים.  ע:”י. פרץ, רה

 

 סוף הישיבה

 


